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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 10 D’ABRIL DE 2008. 
 
 
A Bellaterra, a les 15:10 hores del dia 10 d’abril de 2008, es reuneix la Junta Permanent 
de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Sr. Degà, 
actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents membres 
de la Junta: 
 
Àlvaro Campos, Gregorio 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé Garcia, Jordi 
Belmonte Soler, Jordina 
Blanco Rodríguez, Joan 
Caballín Fernández, Rosa 
Castellet Rovira, Francesc 
Cuevas Ruiz, Francisco José 
Farrés Vicén, Jaume 
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Gibert Bretones, M. Neus 
Lloret Maya, Francisco 
Martí Roca, Esther 
Martinez Ramirez, Paz 
Parés Casasampera, Xavier 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Plana Coll, Maria 
Poschenrieder Wiens, Charlotte 

Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
Surrallés Calonge, Jordi 
Velázquez Henar, Maria Antònia 
Vendrell Roca, Josep 
Virgili Moya, Albert 
Xamena López, Noel 
 
Han excusat la seva assistència: 
 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores  
Jou Mirabent, David 
Llagostera Casas, Montserrat  
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Navarro Garcia, Maite 
Nogués Bara, Victòria 
Pérez Pons, Josep Antoni  
Ponsà Fontanals, Montserrat 
 

 
 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències amb l’ordre del dia següent: 
 
1. Lectura i aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior.(*)  
2. Informe de l'equip deganal.  
3. Aprovació del calendari del curs acadèmic 2008-2009.  
4. Informació del pressupost de l’any 2008.  
5. Afers de tràmit.  
6. Afers acadèmics.  
7. Torn obert de paraules.  
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
 
2.- Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà, 
 
El Degà exposa que disposa de poca informació per transmetre als membres de la Junta, 
ja que han estat interrompudes i no s’han pogut realitzar les dues darreres Juntes de 
Govern. 
 



Procés dels Plans d’Estudis: 
 
Sobre els nous Plans d’estudi, el Degà informa que han estat enviats a l’OPQ (Oficina 
de Planificació i de Qualitat) els esborranys de les fases A (Descripció, Justificació, 
Accès i admissió d’estudiants) i que s’està treballant en les fases B i C.  
 
En les properes setmanes la Comissió d’Afers Acadèmics ha d’aprovar la proposta de 
creació de títols i adscripcions a centres. 
 
Aprofitant el nou espai creat especialment en el Campus Virtual, per ajudar a compartir 
la informació generada per les diferents Comissions de Plans d’estudi de Biociències, ja 
si ha col·locat tota la informació disponible. 
 
El Degà informa de la seva entrevista, per separat, amb el Sr. Pere Camprubí, President 
del Consejo General de Biólogos de España i la Sra. Margarida Gual, Degana del 
Col·legi de Biòlegs de Catalunya. Els va informar de les diferents propostes de graus 
que ha fet la Facultat de Biociències de la UAB i que ells varen demanar de rebre els 
primers esborranys d’aquests nous graus.  
 
Tema espais i petites adequacions: 
 
El Degà informa de la reunió que ha tingut, aquest matí, amb la Vicerectora 
d’Economia, Imma Vilardell. Sembla que el concurs de l’espigó C5-Senar ja està en 
fase d’adjudicació. L’inici de les obres seria, com a molt tard, a mitjans d’octubre i que 
pel febrer del 2010 podrien estar finalitzades. Que les obres de l’espigó C2-Parell i 
l’adequació  dels laboratoris estarien enllestides probablement a mitjans de juliol. 
 
Altres temes: 
 
Sobre el Grup de treball amb Secundària, que s’ha constituït i que està integrat per: 
 
  Antonia Velázquez Henar - Coordinadora  (Àrea de Genètica) 
  Rosa Carrió Soldevila (BABVE – Antropologia Física)  
  Cristina Pereira Santos (Unitat d’Antropologia Física) 
  Gemma Armengol (Unitat d’Antropologia) 
  Núria Gaju Ricart (Àrea de Microbiologia) 
  Mari Carmen Santa-Cruz (Àrea de Biologia Cel·lular) 
  Jaume Farrés Vicén (Àrea de Bioquímica i de Biologia Molecular) 
 
El Degà demana que consti en acta l’agraïment a aquestes persones per la feina que 
hauran de realitzar. 
 
El Degà informa que durant el mes de febrer varen tenir lloc les II Jornades amb  
professors de Secundària. De la informació recollida, sembla que les activitats 
realitzades van resultar de gran profit pels professors d’aquest àmbit educatiu. 
 
Pel dia 30 d’Abril està previst un acte informatiu sobre l’Espai Europeu d’Educació 
Superior dirigit a estudiants, properament s’enviarà la informació corresponent. 
 
S’obre un torn de paraules: 
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No hi ha preguntes per part dels participants. 
   
 
3.-  Aprovació del calendari del curs acadèmic 2008-2009 
 
El Degà explica els trets fonamentals del Calendari pel proper curs acadèmic. Entre 
d’altres aspectes explica que, per tal d’uniformitzar criteris, s’han consensuat algunes de 
les dates amb la Facultat de Ciències i la ETSE. També és comenta que en la guia de 
l’estudiant no s’hi faran constar les dates recomanades per fer els parcials. 
 
Es produeixen varies intervencions sobre la conveniència de començar el curs el 25 de 
setembre, de mantenir les classes fins el 22-23 de desembre, o bé d’acabar-les el 22 de 
desembre. 
 
Finalment, s’aprova per assentiment el Calendari Acadèmic pel curs 2008-2009. 
 
4. -  Informació del pressupost de l’any 2008 
 
El Vicedegà d’Economia i Serveis, Josep Vendrell, explica els criteris utilitzats en el 
repartiment del pressupost. El pressupost actual representa un increment global d’un 5% 
sobre el de l’any passat. Proposa repartir l’equivalent al 80% del pressupost de l’any 
passat, a l’espera que s’aprovi cap a l’estiu. 
 
Seguidament informa de la convocatòria sobre equipament per material docent. Aquesta 
convocatòria arriba ara, es tancarà el 30 d’abril i es resoldrà durant el maig. Aquest 
pressupost s’ha augmentat d’un 20% respecte de l’any anterior i serà possible utilitzar-
lo pel proper curs 
 
També informa sobre una convocatòria per laboratoris docents, igualment avançada 
respecte d’anys anteriors. 
 
El professor Francisco Lloret demana que es pensi en els ajustaments necesaris per 
l’adequació a les noves titulacions.  
 
El Vicedegà respon que es pensa en equipaments mòbils. 
 
La professora M. Carmen Santa-Cruz demana si aquest any hi haurà Pla Renovi. 
 
La Cap del SID, Carme Pechoabierto, explica que hi haurà un pla Renovi pel maig, que 
no es coneixen encara les condicions, però que el materia no estarà disponible 
possiblement fins setembre.   
 
 
5.-  Afers de tràmit 
 
Es proposa mantenir el mateix tribunal encarregat de les Proves de Conjunt que havia 
actuat fins ara, integrat per: 
 
 Dr. Javier Retana - Ecologia 
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 Dr. Josep Allué – Fisiologia Vegetal 
 Dra. Núria Gaju - Microbiologia 
 Dra. Amàlia Molinero – Fisiologia Animal 
 Dr. Joan M. Roure - Botànica 
 Dr. Albert Virgili – Química Orgànica 
 Dr. Jacint Ventura – Zoologia 
 
S’aprova la proposta per assentiment. 
 
 
6.- Afers acadèmics 
 
S’aprova la sol·licitud del professor Francisco Lloret que es reconegui l’assignatura de 
Biogeografia, de la Llicenciatura de Biologia, com assignatura d’avaluació continuada. 
Aquesta sol·licitud va ser informada favorablement per la Comissió d’Ordenació 
Acadèmica del proppassat 3 d’abril. S’aprova la proposta per assentiment. 
  
Es presenten a aprovació onze propostes d’Activitats i Crèdits de Lliure Elecció (1) pel 
Curs 2008-2009, segons documentació que s’ha fet arribar oportunament als membres 
de la Junta Permanent i que van ser informades favorablement per la Comissió 
d’Ordenació Acadèmica del proppassat 3 d’abril. S’informa que la proposta de la 
Universidad Cardenal Herrera, que constava en la documentació en el número dotze, ha 
de ser aprovada únicament pel Rectorat. S’aproven les propostes per assentiment. 
 

(1) Propostes d’activitats: 
Laboratoris Garrigó – 5 activitats 
CREAF – 3 activitats 
Fac. Veterinària – 1 activitat 
Unitat de Zoologia del BABVE i MILOCA – 1 activitat 
Fac. Biociències – Programa Suport a les pràctiques – 1 activitat 
 
 

7.-  Torn obert de paraules 
 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a 16:00 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 10 d’abril de dos mil vuit. 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
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